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 Møteprotokoll 

 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Sunnhordland, 4. etasje, Fylkeshuset 
Dato: 13.02.2018 
Tidspunkt: 09:00 – 11:00 

 
 

Følgjande faste medlemmer møtte: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Roald Kvamme Medlem A 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Benedicte S Meyer Medlem UNIO 
Roald Stenseide Medlem FRP 
Tore Andersen Medlem YS-K 
Dagmar R Hillestad Medlem LO-K 

 
 

Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Anne Gine Hestetun Nestleiar A 
Pål Kårbø Leiar FL KRF/SP 
Atle Kjosås Medlem AKAD 
   
Følgjande varamedlemmer møtte: 
 
Namn  Møtte for Representerer 
Kari Sørensen Bernardini Anne Gine Hestetun A 
Marius Kjørmo Atle Kjosås AKAD 

 
Merknader 
Kårbø meldte forfall kort tid før møtet og det var ikkje mulig å kalle inn varamedlem.  
 
 

 
Frå administrasjonen møtte: 
 
Namn Stilling 
Ingrid Kristine Holm Svendsen Fylkesdirektør Økonomi – og Organisasjonsavdelinga 
Bertil Søfteland Leiar fylkessekretariatet/sekretær 
Svein Leidulf Heggheim Fylkesdirektør Opplæringsavdelinga 
Geir Davidsen HR Direktør 
Svein Dyrdal IT – Sjef 
Merethe Mæland Leiar system og utvikling – Eigedom 
Johan J. Meyer HR Sjef 
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Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 1/18 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 2/18 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 3/18 Referatsaker (meldingar)   

RS 1/18 Tilsette med innvandrarbakgrunn pr. november 2017 2014/22850  

RS 2/18 Framlegg til ny IT-strategi for Hordaland 
fylkeskommune 2018-2020 

2018/3423  

PS 4/18 Produksjonsskule og fylkeskommunal aktivitet på 
Hjeltnes 

2016/4130  

PS 5/18 Reglement for mottak og registrering av gåver og andre 
fordelar for folkevalde og tilsette i Hordaland 
fylkeskommune 

2014/12509  

PS 6/18 Nytt fylkeshus - kontorkonsept og lokalisering 2018/6103  

PS 7/18 Revisjon av rutine for varsling 2014/19488  

PS 8/18 Årshjul 2018 for Administrasjonsutvalet 2018/807  

PS 9/18 Ymse   

PS 10/18 Plan for kompetanseutvikling 2016-2020, tiltak 2018/19. 2017/17798  

PS 11/18 Framlegg til ny IT-strategi for Hordaland 
fylkeskommune 2018-2020 

2018/3423  

     
 
 

PS 1/18 Godkjenning av møteinnkalling 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Silja Eikeland Bjørkly fremja forslag om Roald Kvamme som møteleiar.  
Kvamme blei samrøystes vald. 
 
Kvamme fremja forslag om at RS 2/18 om framlegg til ny IT-strategi for Hordaland fylkeskommune 
2018-2020 vart oppjustert til PS 11/18.  
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjend utan merknader 
Sakslista var godkjend med Kvamme sitt forslag slik at RS 2/18 om framlegg til ny IT-strategi for 
Hordaland fylkeskommune 2018- 2020 vart oppjustert til PS 11/18 

PS 2/18 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Vedtak 
 
Saksprotokoll frå forrige møte vart vedtatt utan merknader. 
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PS 3/18 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Bernardini A og Kjørmo AKAD. 
 
Følgjande frå administrajonen hadde ordet: 
HR direktør Davidsen og fylkesdirektør Økonomi – og Organisasjonsavdelinga – Svendsen 
 
Vedtak 
 
RS 1/18 vart tatt til orientering 

PS 4/18 Produksjonsskule og fylkeskommunal aktivitet på Hjeltnes 

Forslag til innstilling 
 
1. Det vert etablert døgnkontinuerleg produksjonsskuledrift på Hjeltnes i samsvar med 

prosjektskisse og med oppstart frå hausten 2018. Permanent produksjonsskuledrift føreset eit 
årleg statleg tilskot på 9 mill. kr. Drift av produksjonsskule på Hjeltnes vert organisert som gjort 
greie for i saksframlegget. Opplæringsavdelinga og eigedomsavdelinga sitt budsjett må samla 
styrkast med om lag 5,8 mill. kr frå 2019. 
  

2. Fylkestinget gir ei ekstraordinær budsjettløyving til oppstart i 2018 på til saman 2,8 mill. kr.  
 

3. Fylkestinget løyver 18,2 mill. kr til investeringar på Hjeltnes i 2019. Inntekter frå sal av eigedom 
på Hjeltnes skal nyttast til nye investeringar på Hjeltnes. 

 
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 06.02.2018  
 
Rosalind Fosse (FrP) sette fram slikt forslag:   
 

«1. Alternativ:  
Utvalg for opplæring og helse er positiv til etablering av produkssjonskole, men finner ikke 
Hjeltnes som rett sted. 
 
2. Utvalg for opplæring og helse anbefaler ut i fra dette at eiendommene på Hjeltnes legges 
ut for salg. 
 
3. I den grad Ulvik herad har interesse for noen av eiendommene, bes rådmannen om å 
komme tilbake med dette.» 

 
Tor Andre Ljosland (KrF) sette fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt 4: 
Risikovurderinga i sak PS 23/18 må ferdigstillast (vedlegg 5) før endeleg handsaming i 
fylkestinget.» 

 
Røysting 
Fosse sitt forslag fekk 5 røyster (Frp, H) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag med Ljosland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Det vert etablert døgnkontinuerleg produksjonsskuledrift på Hjeltnes i samsvar med 

prosjektskisse og med oppstart frå hausten 2018. Permanent produksjonsskuledrift føreset eit 
årleg statleg tilskot på 9 mill. kr. Drift av produksjonsskule på Hjeltnes vert organisert som gjort 
greie for i saksframlegget. Opplæringsavdelinga og eigedomsavdelinga sitt budsjett må samla 
styrkast med om lag 5,8 mill. kr frå 2019. 
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2. Fylkestinget gir ei ekstraordinær budsjettløyving til oppstart i 2018 på til saman 2,8 mill. kr.  

 
3. Fylkestinget løyver 18,2 mill. kr til investeringar på Hjeltnes i 2019. Inntekter frå sal av eigedom 

på Hjeltnes skal nyttast til nye investeringar på Hjeltnes. 
 

4. Risikovurderinga i sak PS 23/18 må ferdigstillast (vedlegg 5) før endeleg handsaming i 
fylkestinget. 

 
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet:  
Steinseide FRP, Bjørkly H, Meyer UNIO, Andersen PARAT, Bernardini A og Kvamme A hadde ordet 
under ordskiftet. 
 
Følgjande frå administrasjonen hadde ordet: 
Fylkesdirektør Økonomi og Organisasjonsavdelinga – Svendsen 
Fylkesdirektør Opplæringsavdelinga – Heggheim. 
 
Roald Steinseide (FRP) la fram følgjande forslag: 

 
«1. Administrasjonsutvalget er positiv til etablering av produksjonsskole, men finner ikke 
Hjeltnes som rett sted». 

 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling ble vedtatt mot ei stemme frå FRP og ei stemme frå H. 

PS 5/18 Reglement for mottak og registrering av gåver og andre fordelar for 
folkevalde og tilsette i Hordaland fylkeskommune 

Forslag til innstilling 
 
Reglement for mottak og registrering av gåver og andre fordelar for folkevalde og tilsette i Hordaland 
fylkeskommune» blir vedteken slik det ligg føre i vedlegg til saka. 
 
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Steinseide FRP og Andersen PARAT 
 
Følgjande frå administrasjonen hadde ordet: 
Fylkesdirektør Økonomi – og Organisasjonsavdelinga – Svendsen. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke. 

PS 6/18 Nytt fylkeshus - kontorkonsept og lokalisering 

Forslag til innstilling 
 
1. Fylkestinget vedtek eit aktivitetsbasert kontorkonsept for nytt fylkeshus, med føresetnader, som 

anbefalt i rapporten «Rapport om utvikling av kontorløysing for nytt fylkeshus», gitt av 
prosjektgruppa og styringsgruppa. 
 

2. Fylkestinget vedtek at dagens fylkeshus i Agnes Mowinckels gate 5 skal vere framtidig 
lokalisering av fylkesadministrasjonen og politisk leiing i fylkeskommunen. Rådmannen bes 
komma attende til sak om finansiering og eigarskap av fylkeshuset i juni 2018. 
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3. Fylkestinget ber rådmannen setje i verk arbeidet med å finne aktuelle midlertidige lokalar for ein 
rehabiliteringsperiode. Hovudprinsippa for søk etter midlertidige lokalar er sentrumsnær 
plassering, god kollektivdekning, akseptabel leigepris, god nok kvalitet på lokala og i størst 
muleg grad samla administrasjon. Aktuelle leigeavtaler blir framlagt for fylkestinget til 
godkjenning. 
 

4. Fylkesrådmannen får i oppdrag å programmere eit nytt fylkeshus i Agnes Mowinckels gate 5, i 
tråd med reguleringsplanen frå Bergen kommune og behov til brukarane. Programmering blir 
framlagt for fylkestinget til godkjenning. 

 
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Kjørmo AKAD, Steinseide FRP, Bjørkly H og Meyer UNIO. 
 
Følgjande hadde ordet frå administrasjonen: 
Fylkesdirektør Økonomi – og Organisasjonsavdelinga – Svendsen. 
Leiar system og utvikling – Mæland. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke. 

PS 7/18 Revisjon av rutine for varsling 

Forslag til innstilling 
 
Utkast til revidert rutine for varsling i Hordaland fylkeskommune vert gjort gjeldande som rutine for 
varsling i Hordaland fylkeskommune. 
 
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Bernardini A, Kvamme A, Bjørkly H, Andersen PARAT, Hillestad LO – K. 
 
Følgjande hadde ordet frå administrasjonen: 
Fylkesdirektør Økonomi og Organisasjonsavdelinga – Svendsen. 
 
Innstilling til Hamu 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke. 

PS 8/18 Årshjul 2018 for Administrasjonsutvalet 

Forslag til vedtak 
 
Administrasjonsutvalet vedtek årshjul 2017. 
 
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Bernardini A og Hillestad Lo – K. 
 
Følgjande hadde ordet frå administrasjonen: 
Fylkesdirektør Økonomi – og Organisasjonsavdelinga – Svendsen. 
 
Vedtak 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke. 
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PS 9/18 Ymse 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Det var ikkje tatt opp noko under eventuelt. 
 

PS 10/18 Plan for kompetanseutvikling 2016-2020, tiltak 2018/19. 

Forslag til vedtak 
 
Utval for opplæring og helse sluttar seg til fylkesrådmannen sine prioriteringar i rullert Plan for 
kompetanseutvikling 2016-2020, rullering 2018/19. Fordelinga på tiltak vert slik: 
 
Skulebasert kompetanseutvikling/læringsprosjekt   1 200 000 
 
Etterutdanning 
 Fagnettverk       5 000 000 
 Andre nettverk       1 500 000 
 Anna etterutdanning 
  Lærarar      1 900 000 
  Skuleleiing         950 000 
  Faglege leiarar/instruktørar og prøvenemnda  2 080 000 
  Miljøarbeidarar         100 000 
Vidareutdanning 
 Lærarar, rådgjevarar, rektorutdanning, miljøarbeidarar            24 375 000  
 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 30.01.2018  
 
Roger Pilskog sette fram slikt forslag på vegne av LO: 
 
Yrkesopplæringsnemnda etterlyser hvorvidt  de faglige nettverkene har lærebedrift- og arbeidstaker 
representasjon. 
 
Røysting: 
Pilskog sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda: 
 
Yrkesopplæringsnemnda sluttar seg til innstillinga med følgjande tillegg: 
 
Yrkesopplæringsnemnda etterlyser hvorvidt  de faglige nettverkene har lærebedrift- og arbeidstaker 
representasjon. 
 
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 06.02.2018  
 
Emil Gadolin (A) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsett til neste møte i utval for opplæring og helse. Utvalget ber om at saka vert 
handsama i førstkomande møte i administrasjonsutvalet den 13.02.2018.» 
 

Røysting (forslaget om utsetjing) 
Gadolin sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Saka vert utsett til neste møte i utval for opplæring og helse. Utvalget ber om at saka vert handsama i 
førstkomande møte i administrasjonsutvalet den 13.02.2018. 
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Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Kvamme A og Fylkesdirektør Opplæringsavdelinga Heggheim. 
 
Innstilling til utval for opplæring og helse 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke. 

PS 11/18 Framlegg til ny IT-strategi for Hordaland fylkeskommune 2018-2020 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 13.02.2018  
 
Følgjande hadde ordet under ordskiftet: 
Meyer UNIO, Hillestad LO – K, Andersen PARAT, Steinseide FRP, Kjørmo AKAD og Kvamme A. 
 
Følgjande frå administrajonen hadde ordet:  
Dyrdal IT Sjef. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.  


